
Brannvesenet 
Midt IKS 

Representantskapet 

MØTEPROTOKOLL 

Møtedato: 

Sted: 

Møteleder: 

Til stede: 

18.10.19 

Nye Steinkjer brannstasjon, møterom 
Brann 

Tid: 0900 - 1100 

Tone Våg Referent: Håvard Bye 

Representantskapet: 
Tone Våg, Anders Lindstrøm, Amt Mickelsen, Ida Stuberg, John Einar Høvik, 
Signar Berger, Bjørn Arild Gram, Bente Estil, Bjørn Ludvig Bergsmo. 

Styret: 
Per Tore Bratberg 

Forfall: 

Administrasjonen: 
Håvard Bye 

Øystein Bjømes, Grete Bækken Mollan, Steinar Lyngstad 

Møtet ble avsluttet med en omvisning i våre nye lokaler. 

Sakliste 

Sak 07/19 Godkjenning av innkalling, sakliste og referat fra siste møte. 
Ingen merknader til innkalling. Rekkefølge sakliste endret slik at sak 12/19 tas før 11/19. 
Til eventuelt; neste møte. Referat fra siste møte godkjent. 

Sak 08/19 Styreleder orienterer. 
Styreleder redegjorde grundig fra selskapet og ulike saker siden forrige representantskap. 
Følgende tema ble berørt; 

• 

• 

• 
• 

• 

• 

• 

Endelig innflyttet i et nye flotte lokaler. Flott åpning og stor innsats fra de ansatte. Bra å 
være i mål, samt at avvik fra Arbeidstilsynet nå er lukket. 
Økonomi: Resultater og utfordringer. Styrer mot balanse, helst med en liten pluss . 
Inntjening og beholde type oppdrag er viktig for selskapet. Samt finne nye områder med 
inntjening når ett svikter. Selskapet har greid det flott hittil. 
Nødnett, det er utbedret noe på stasjoner Inderøy og Osen. Arbeidet helt nylig ferdigstilt. 
Personal; fulltallig bortsett fra Røyrvik. En ny feierlærling etter at en ble pensjonert. En 
stilling på forebyggende ledig etter at en ansatt sluttet. 
Orientering om kurs og omlegging til nettbaserte kurs Norges brannskole, fokus på å finne 
andre kurs som vi kan levere. Varme arbeider, brannvern, osv. 
Orientering om feietjenesten, status og utfordringen med oppmøte og leveranse til 
fritidsboliger. Må se hvordan vi i fremtiden skal levere tjenesten til de uten vei og adkomst. 
En bred orientering om nye deltakerkommuner og uttreden fra Namdalseid. Mye diskusjon 
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blant representantskapets medlemmer. Det vil bli politisk engasjement på temaet. 
• Brede diskusjoner på helseoppdrag, mengde, type, føringer, kompetanse og trusler. 

Røyrvikprosjektet er spilt inn nasjonalt. På nasjonalt nivå må brannvesenets oppgaver 
avklares. 

Det var stort engasjement rundt de tema som ble diskutert i representantskapet. 
Representantskapet utrykte stor tilfredshet med selskapet og styret for de oppgaver som løses og 
de resultater selskapet har. 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 
Styreleders orientering tas til orientering. 

Sak 09/19 Selskapsavtale 2020 Brannvesenet Midt IKS 
Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. 
Representantskapsleder viste til de utsendte dokumenter. Styrets leder redegjorde for 
prosessen og den avtale man nå har landet. 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 
Vedlagte selskapsavtale vedtas som ny selskapsavtale for Brannvesenet Mid IKS fra 1. januar 
2020. Selskapsavtalen oversendes eierkommuner for endelig vedtak. 

Sak 10/19 Revidert budsjett 2019- Investering 
Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. Styreleder og 
daglig leder orienterte om grunn for endring av rammen. Kort fortalt er det ikke lov ~ benytte 
fondsmidler til inventar for selvkostområder. Medfører at feiervesenets inventar 
lånefinansieres. Samtidig ble det behov for ~ oke rammen. 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 
Vedlagte reviderte investeringsbudsjett for Brannvesenet Midt !KS vedtas som fremlagt. Styret 
gis fullmakt til åforeta et låneopptak innen en ramme på kr 3 575 000,-. 

Sak 12/19 Budsjett 2020 Brannvesenet Midt IKS 
Representantskapet onsket ~ gjennomg~ denne sak før økonomiplan. For senere år blir dette 
samlet i en sak. Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. 
Styreleder og daglig leder orienterte om saken, og redegjorde for de innstramminger som blir 
med bakgrunn av noe høyere totalkostnad helse og beredskapshus og bortfall av Namdalseid 
kommune som eierkommune. Budsjettet er lagt med tidligere vedtak på husleie og 
konsekvens for eierkommunene, og heving lik deflator. Spørsmål fra representantskapet ble 
besvart. 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 
Budsjett 2020 for Brannvesenet Midt !KS vedtas som fremlagt. Eiertilskuddet økes som tabell 
1 viser. Styret gis fullmakt til investeringer i 2020 innen en ramme på kr 4.130.000,- inkl. 
mva. Finansieres med låneopptak, mva-refusjon, salg av materiell samt inntil kr 3,5 millioner 
av disposisjonsfond. Styret gis fullmakt til låneopptak på kr 2 5 0.000,-. 

Sak 11/19 Økonomiplan 2020-2023 Brannvesenet Midt IKS 
Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. Styreleder og 
daglig leder orienterte om saken. Mye er bra og man ser pr dato ingen store og omfattende 
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krav eller behov som vil påvirke vår økonomi. Nye samarbeidskommuner vil bedre 
mulighetene for effektivisering. Det er fornying av materiell i noe mindre grad enn tidligere 
planperioder. Forbehold om nasjonale endringer i lover eller forskrifter som kan omfatte vår 
aktivitet. Spørsmål fra representantskapet ble besvart. 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 
Det fremlagte vedtas som selskapets okonomiplan 2020-2023. 

Sak 13/19 Feiegebyrordning for kommunene Steinkjer, Inderøy, Snåsa, Osen, Røyrvik 
og Lierne for 2020 
Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. Styreleder og 
daglig leder orienterte om saken. En sak som må fremmes i og med endring i eierkommuner. 
Ser at innkreving og forventninger fra samfunnet medfører en utfordring. Representantskapet 
ønsker at administrasjonen tar initiativ for å se på de muligheter det er for å etterleve de 
forventninger om månedlig belastning sammen med kommunale avgifter. Ordlyd i vedtaket 
ble noe endret. 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 
Satser for feie- og tilsynsgebyr for året 2020 vedtas som fremlagt. 

Sak 14/19 Eventuelt 
Neste møte. Representantskapet bestemte neste møte til den 29. april på Snåsa. 
Representantskapsleder Tone Våg ble takket av for sin innsats som representantskapsleder. 
Nytt representantskap konstituerer seg på neste møte. 

Neste møte 
Onsdag 29. april kl. 10.00, Snåsa. Egen innkalling vil bli sendt. 

underskrift 

Møtereferatet sendes p~ e-post til: 
Representantskapets medlemmer og varamedlemmer 
Styrets medlemmer og varamedlemmer 
Postmottak i eierkommuner 
Revisor 


